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Skriftlige og muntlige innspill: 
området rundt Solheimsvatnet 
Enkelte påmeldte deltakere var forhindret fra å delta på det digitale fremtidsverkstedet 
om området rundt Solheimsvatnet, og leverte innspill i skriftlig og muntlig form. 

Leaparken barnehage 
På e-post, 10.05.2021 

Ros 
Positivt med allmøte og verksted som ivaretar medvirkning. 

Kritikk 
Det er viktig for oss at Leaparken ikke blir et alibi som skal fungere som kompensasjon 
for små uteområder rundt boliger og andre bygg i området. Parken har begrenset 
størrelse, og om det stadig legges til nye brukere vil kvaliteten forringes. Leaparken 
barnehage er bygget etter by-barnehagestandard. Det medfører blant annet en lekeplass 
som er mindre i størrelse enn "vanlige" barnehager og ingen parkeringsplasser. Dersom 
�lere barnehager og skoler i området bygges etter samme lest vil dette føre til en 
arealknapphet og parkering vil være utfordrende. 

Ønsker 
Vi håper ellers at dere vil ha generasjonsbriller på i arbeidet. Rom i bymiljøet som er gode 
for både barn, unge, voksne og eldre. Her er det spesielt viktig å tilrettelegge for ungdom. 
Området ligger i et knutepunkt mellom to Bybane traseer, som vil kunne føre til at 
ungdom fra ulike deler av byen møtes nettopp her. Ungdom overlatt til bare "å henge" har 
vi sett uheldige resultat fra �lere byområder. 

Områder tilrettelagt for dyrking kan være et godt generasjonssted.  
Park er �lott, men små barn trenger også mulighet til å møte uberørt natur i sin 

"nærmark". Områder der en kan studere insekter i stubber, brekke av kvister, eller �inne 
dyr under steiner gir magiske øyeblikk for små barn. Dette er viktig og mye bedre for både 
barna og miljøet enn plastlekeplasser der aktivitetene blir ensidige og været er det eneste 
som endrer seg. 
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Parkering kan legges til �jellhallene under Leaparken. På den måten får en bilene bort 
fra bybildet samtidig som menneskene bevarer sin mobilitet. Ikke alle kan jobbe nært 
hjemmet, ikke alle kan for�lytte seg ved hjelp av kollektivtransport. Det er viktig at 
området ikke diskriminerer for�lytningshemmede.  

Ta gjerne kontakt med meg dersom noen av mine innspill er uklare. 
Mvh Mette Sæle Westrheim 
Styrer i Leaparken barnehage 
mettewestrheim@gmail.com 

Stine Olsen, Svaneviksveien 23 
På e-post, 10.05.2021 

For meg/oss er det viktig med lekeapparater for barn (husker, klatrestativ, sklie, 
trampoline, lekehus/lekebåt for rollelek) og tilbud til ungdom (type: skateramp, 
sykkelbane, trampoline e.l.). 

Ønskelig med aktiviteter som kan gjennomføres gjennom hele året, og ikke bare 
"sommeraktiviteter". 

Er generelt svært få lekemuligheter for barn som ikke er tilknyttet barnehager og 
dermed ikke mulig å bruke på hverdager. 

Også ønskelig med benker, bosspann, offentlige fellesgriller.  
Tilrettelegging for strand og bading i Solheimsvannet, og gangpromenade rundt hele 

vannet.  
Mvh Stine Olsen 

Elin Solheim Skaar, Krohnhaugen 1 
Per telefon, 14.05.2021 

Ros: 

- Svaneviken er �in! Den må bevares. 
- Liker å gå rundt (men nå er det umulig). 
- Tror det blir �int når de er ferdig. 
- Lurt det de har tenkt med kanalen: i kanalen hadde vi kvernerett, sa min far. 
- Bybanen kan bli grei for meg, jeg liker Bybanen. 

Kritikk: 
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- Alle de gamle husene skal vekk, og det kommer bare store nye blokker som stenger 
inne vannet. Ingen får se vannet lengre, kun de som bor helt nedtil. Det er i så fall 
synd. 

- Redd for at det blir svære blokker over alt, ingen utsyn. Ikke pent med en svær 
kladais! Det er usjarmerende. Tenk på hva vi liker i andre land når vi går rundt og 
ser i byene der. Disse blokkene minner om bunkeren på Laksevåg. 

- Redd for at de skal ta mer av Solheimsvatnet, litt her og litt der, som i Store 
Lungegården. Solheimsvatnet er allerede halvert fra det det var. 

- Angående barn: Det er ingen barnefamilier som kjøper disse leilighetene til 11 
millioner. I huset som har blitt reist ved siden av meg: Enten er det studenter, ellers 
så er det litt eldre folk som er ferdig med husene sine. Ingen barnefamilier. 

Ønsker: 

- Var en bro der, gamlebroen, den har de tatt vekk. Så gikk toglinjen til byen under 
broen igjen, i et juv. Er fortsatt to store kastanjetrær der broen gikk. Så lenge 
de får lov å stå har vi et holdepunkt. De må bevares. (Viktig å bevare slike 
holdepunkt som viser historien). 

- Benker rundt vannet er veldig kjekt. Men: De gamle går sakte, så kommer det noen 
med raske ben og �lyr forbi og tar benkene. Kanskje man kunne ha benker for ulike 
aldersgrupper? 

- Savner buekorps. 
- Etter korona: Hadde vært kjekt å gå rundt vannet sammen med andre. 

--- 
Fremtenkt AS  
Org.nr.:  
923825975 MVA 
post@fremtenkt.no 
Fremtenkt.no 
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